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Zápisnica 

 

zo zasadnutia Komisie rozvoja pri MZ Košice – Sever, konanej dňa 17.02.2015 na MÚ MČ Košice – Sever, 

Festivalové námestie č. 2, v Košiciach. 

 

 

Prítomní: Ing. Anna Zimmermannová, Ing. Jozef Baláţ, Ing. Kosmas Bekiaris, doc. Ing. Peter Blišťan PhD, Ing. 

Jozef Filipko, Erik Haľko, MVDr. Dagmar Kaţimírova, Anton Švajlen 

Zapisovateľ: I. Vargoško 

Ospravedlnení: 

Neprítomní: 

Ďalej boli prítomní: Ing. Jana Nováková, Ing. Ján Hučko, Ing. Peter Halaj PhD, Ľuboš Czirner MBA, Zuzana 

Semanová  a ďalší 

 

Zasadnutie bolo zvolané na základe pozvánky s týmto programom:  
1.   Otvorenie 

2.   Informácia o činnosti oddelenia rozvoja a stavebných aktivitách 

3.   Plánované stavebné aktivity na rok 2015 a obdobie nasledujúcich 4 rokov 

4.   Informácia o aktuálnom stave vo veci prieskumu ťaţby uránu Jahodná 

5.   Baňa Bankov – informácia Ing. Blišťana 

6.   Plocha pre voľný pohyb psov Park duklianskych obetí – sťaţnosti 

7.   Revitalizácia trhoviska Merkúr 

8.   Návrhy členov komisie na stavebné aktivity v Mestskej časti Košice – Sever pre volebné obdobie 2014-2018 

9.   Programový rozpočet na rok 2015 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

 

Ad. 1. 

 Otvorenie  
Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka Ing. Zimmermannová a z dôvodu účasti občanov na zasadnutí komisie 

dala hlasovať či občania sa môţu zúčastniť zasadania Komisie rozvoja.  

Poslanci o tomto návrhu hlasovali. 

Za:7 

Proti:0 

Zdrţal sa:0 

Nehlasoval:1 

Hlasovaním členovia odsúhlasili účasť občanov na zasadnutí komisie rozvoja pri MZ Košice – Sever, konanej 

dňa 17.02.2015. Následne predsedníčka Ing. Zimmermannová oboznámila prítomných s programom rokovania 

komisie a navrhla doplniť program o bod informácia z lokality OD Merkúr, ktorý bude 2. bodom rokovania 

komisie a bod ulica Tomášikova – Palkovičova problém s nadmerným hlukom za bod 7., čím sa pôvodné body 

matematicky posunú.  

Návrh programu rokovania. 

1.   Otvorenie 

2.   Informácia obyvateľov z lokality OD Merkúr 

3.   Informácia o činnosti oddelenia rozvoja a stavebných aktivitách 

4.   Plánované stavebné aktivity na rok 2015 a obdobie nasledujúcich 4 rokov 

5.   Informácia o aktuálnom stave vo veci prieskumu ťaţby uránu Jahodná 

6.   Baňa Bankov – informácia Ing. Blišťana 

7.   Plocha pre voľný pohyb psov Park duklianskych obetí – sťaţnosti 

8.   Informácia - ulica Tomášikova – Palkovičova problém s nadmerným hlukom 

9.   Revitalizácia trhoviska Merkúr 

10. Návrhy členov komisie na stavebné aktivity v Mestskej časti Košice – Sever pre volebné obdobie 2014-2018 

11. Programový rozpočet na rok 2015 

12. Rôzne 

13 . Záver 

Poslanci o programe s navrhnutými zmenami hlasovali. 

 

Za:8 

Proti:0 

Zdrţal sa:0 
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Ad. 2. 

 Informácia občanov k prestavbe OD Merkúr 

Občan p.Halaj zástupca občanov Nemcovej 22 – 24 informoval členov komisie, o nesúhlase 

s rekonštrukciou OD Merkúr. Dôvodom nespokojnosti, je údajná snaha vlastníka OD Merkúr - spoločnosti PB 

Capital a.s. privlastniť si priľahlé parkovisko. Poukázali na prevádzkovanie neskolaudovanej plynovej kotolne 

v OD Merkúr. 

Starosta p. Gaj vysvetlil postoj MČ k trhovisku a k prípadnému premiestneniu trhoviska za OD Merkúr, 

ktoré by premiestnila PB Capital a.s. na vlastné náklady. Informoval o moţnom náraste kapacity parkoviska pri 

OD Merkúr o 9 – 12 nových parkovacích miest. 

V nasledujúcej diskusii vystúpili p. Zimmermannová, p. Polaček, p. Blišťan, p. Filipko. V diskusii sa 

venovali umiestnením trhoviska pred alebo za objektom OD Merkúr a postoju občanov k danej problematike. 

 Komisia prijala k tejto téme uznesenie: 

a) komisia ţiada MÚ preveriť dokumenty týkajúce sa správy a prevádzkovania trhoviska medzi mestom Košice 

a MČ Košice – Sever. 

b) komisia ţiada MÚ aby inicioval stretnutie so zástupcami PB Capital a.s. vo veci otvorenia diskusie za 

zachovanie trhoviska pred OD Merkúr s účasťou občanov a poslancov. 

c) komisia berie na vedomie problematiku výstavby plynovej kotolne v OD Merkúr a ţiada MÚ o preverenie 

skutkového stavu tejto a oprávnenosti prevádzkovania tohto vyhradeného technického zariadenia v objekte OD 

Merkúr. 

Komisia hlasovala za všetky 3 body uznesenia spolu. 

Za:8 

Proti:0 

Zdrţal sa:0 

 

 

Ad.3 a 4 

 Informácia o činnosti oddelenia rozvoja a stavebných aktivitách  a 

 Plánované stavebné aktivity na rok 2015 a obdobie nasledujúcich 4 rokov  
 p. Hučko informoval prítomných o činnosti oddelenia rozvoja. Zo stavebných aktivít v MČ informoval 

o stavbe na individuálnu rekreáciu Zoborská ulica. Plánované stavebné aktivity na rok 2015 a obdobie 

nasledujúcich 4 rokov poslanci MZ obdrţali v písomnej forme.  

 V diskusii vystúpili p. Baláţ, p. Polaček, p.Blišťan. Diskutovalo sa o detských jasliach na Gerlachovskej 

ulici, veľkých výzvach MČ, o Aničke a doprave v tejto lokalite a memorande o Aničke medzi mestom Košice 

a obcou Ťahanovce. 

Uznesenie: 

Komisia berie na vedomie informáciu o činnosti oddelenia rozvoja a stavebných aktivitách a 

plánovaných stavebných aktivitách na rok 2015 a obdobie nasledujúcich 4 rokov. 

Komisia hlasovala nasledovne. 

Za:8 

Proti:0 

Zdrţal sa:0 

 

Ďalej p. Hučko informoval komisiu o partnerstve MČ v projekte ,,Pekná Anička a Jeţko Separko“ 

v rámci grantového programu ,,Pohoda za mestom 2015“, vyhláseného Nadáciou Ekopolis. MČ sa na tento 

projekt bude finančne podieľať vo výške 2.000,-€. Poţiadal o prijatie uznesenia komisie k stavbe na Zoborskej 

ulici, o ktorej informoval v bode 3. 

Uznesenie: 

Komisia berie na vedomie informáciu k stavbe na Zoborskej ulici.  

Komisia hlasovala nasledovne. 

Za:5 

Proti:0 

Zdrţal sa:0 

 

 

Ad.5. 

 Informácia o aktuálnom stave vo veci prieskumu ťažby uránu Jahodná  
p. Zimmermannová oboznámila prítomných o predmetných informáciách, ktoré sú na webe MČ Košice 

– Sever a pochválila občanov i vedenie Miestneho úradu za angaţovanosť v tejto veci. Informovala o neudelení 

súhlasu na predĺţenie prieskumu ťaţby uránu zo strany MŢP. 

 V diskusii vystúpili p. Blišťan, p. Rovinský, p. Haľko, p. Bekiaris  

Komisia berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave vo veci prieskumu ťaţby uránu Jahodná. 
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Ad.6. 

 Baňa Bankov – informácia Ing. Blišťan  
 p. Blišťan informoval prítomných o stave bane Bankov. Baňa má povolenie na dobývanie v bani na 

roky 2011 – 2021, ale v najbliţšej dobe povolenie treba aktualizovať. Poukázal na moţné zvýšenie mnoţstva 

popolčeka a prachu v centre severu pri moţnom spustení prevádzky bane ako aj nárast dopravy v MČ. Pripustil 

moţnú ťaţbu do budúcnosti. 

 V diskusii vystúpili p. Rovinský, p. Filipko, v ktorej sa poukázali na moţnú hrozbu pre MČ a na 

nedostatok informácií o ďalšej ťaţbe alebo rozšírení skládky. 

Komisia odporúča prijať MZ záporné stanovisko k obnoveniu ťaţby bane Bankov a poţiadať banský úrad 

o informácie plánovaných ťaţobných aktivitách v dobývacom priestore bane Bankov. 

Uznesenie: 

Komisia ţiada MÚ o informáciu, či MČ sa vyjadrovala k Plánu prípravy, otvárky a dobývania na bani Bankov 

na roky 2011 – 2021 v rámci EIA. 

Komisia hlasovala nasledovne. 

Počet prítomných 7. P. Baláţ sa presunul na finančnú komisiu. 

Za:7  

Proti:0 

Zdrţal sa:0 

 

Ad.7. 

 Plocha pre voľný pohyb psov Park duklianskych obetí – sťažnosti  
 p. Zimmermannová vyjadrila nespokojnosť občanov na nezbierané psie exkrementy vlastníkov psov vo 

výbehu pre psov v predmetnej lokalite, čím dochádza k zamoreniu lokality zápachom a o neprimerane veľkej 

ploche výbehu. Občania poţadujú lavičky na oddych v tejto lokalite. 

 p. Hučko informoval komisiu o vykonávaní čistoty a vyprázdňovania odpadových košov zo strany MÚ. 

Sáčky na psie exkrementy sú pravidelne doplňované, čistotu MÚ pravidelne kontroluje. MÚ bude monitorovať 

nepokojnosť obyvateľov a riešiť ju. Taktieţ informoval o procese prípravy a realizácie výbehu a súvisiace 

vzťahy medzi MČ a mestom Košice. 

 V diskusii vystúpili p. Bekiaris, p. Hučko. Rozobralo sa v nej vyuţitie parkov na uliciach Park 

duklianskych obetí a Park obrancov mieru a osobné skúsenosti s výbehom pre voľný pohyb psov.  

Uznesenie: 

Komisia berie na vedomie sťaţnosti na stav výbehu na ulici PDO a informáciu o monitorovaní a vykonávaní 

čistoty zo strany MÚ. 

Komisia hlasovala nasledovne. 

Za:7 

Proti:0 

Zdrţal sa:0 

 

 

Ad.8. 

 Revitalizácia trhoviska Merkúr  
 p.Gaj poukázal na príjem MČ z poplatkov za prenájom trhových stolov na trhovisku Merkúr ako aj na 

zlý stav trhových stolov, ale je to sluţba pre obyvateľov. Uviedol moţnosť financovania revitalizácie trhoviska 

investorom rekonštrukcie OD Merkúr. 

 V diskusii vystúpili p. Kaţimírová, p. Hučko a iný. Diskutovalo sa o umiestnení trhoviska v lokalite OD 

Merkúr. 

p. Blišťan a p. Haľko odišli. 

Uznesenie: 

S predloţeným  návrhom revitalizácie trhoviska komisia súhlasí pod podmienkou, ţe trhovisko bude  rozdelené 

na dve časti, jedna pred  OD Merkúr po oboch stranách  schodiska zasahujúceho do parkoviska a druhú časť za 

OD Merkúr. 

Komisia hlasovala nasledovne. 

Za:5 

Proti:0 

Zdrţal sa: 0 

 

Ad.9. 

 Ulica Tomášikova – Palkovičová problém s nadmerným hlukom  
 p. Zimmermannová informovala o sťaţnosti p. Alexyho na nadmerný hluk šíriaci sa z admistratívnej 

budovy nachádzajúcej sa za rodinnými domami na Tomášikovej ulici 22 a 22a. Administratívna budova je vo 

vlastníctve Slovak Telekom.  
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 V diskusii vystúpili p. Hučko, p. Švajlen. Informovali o stave v akom sa tento problém nachádza 

a o moţnom získaní viac informácii v danej veci. P. Hučko informoval o obdrţaní podnetu od p. Alexyho, 

v ktorom bola aj odpoveď z výkonu štátneho dohľadu vykonanom stavebným úradom. V odpovedi je uvedené, 

ţe v danej veci koná stavebný úrad, ktorý vyzve stavebníka na predloţenie dokladov na dodatočné povolenie 

predmetnej stavby ako aj Útvar hlavného hygienika MDVaRR SR, odd. oblastného hygienika, ktorý vedie 

konanie na uvedenie priestorov predmetného objektu do prevádzky. 

Vrátil sa poslanec Ing. Baláţ 

Počet prítomných 6. 

 

 

Ad.10.  

Návrhy členov komisie na stavebné aktivity v Mestskej časti Košice – Sever pre volebné obdobie 

2014 – 2018 

 

p. Kaţimírová 

Ťahanovské riadky – opraviť Mlynský náhon svietidlá, zábradlie 

                                   v zeleni zo strany Ťahanovských riadkov osadiť 4 lavičky 

Slovenská ulica – komunikácia v zlom stave 

                             zeleň vedľa komunikácie upraviť, zrekultivovať 

Mier – revitalizácia námestia sedenie, zeleň 

 

p. Švajlen 

Mier – revitalizácia námestia 

Huncovská, Mengusovská, Štrbská – opraviť komunikácie 

Štrbská zástavka MHD – prístrešok vymeniť za nový 

Mengusovská zastávka MHD – realizovať nové prístrešky 

Solisková – upraviť, vyčistiť ulicu 

Mengusovská pri vodárni (vyhliadka) – zrealizovať oddychové sedenie, poţiadať MsP   

                                                                o hliadkovú činnosť 

Polianska – rekonštruovať komunikáciu (výmena čadičových kociek) aj pre peších 

Podhradová – vynoviť OC budovu a vonkajšie priestory 

Štrbská – informačné tabule ulíc premiestniť 

 

p. Zimmermannová 

Kisdyho – skultúrniť celú ulicu, a tieţ zabezpečiť, aby sa okolo nového parkoviska netvorili mláky,  

Tomášiková – na trávnik osadiť zatrávňovacie tvárnice aby sa vytvoril prejazd 2 vozidlám   

                        a mohlo sa aj parkovať 

OD BETA – parkovanie zamestnancov spoločností znemoţňuje parkovanie občanov 

Mier trhovisko, námestie – revitalizácia s mestom 

Crow aréna – opraviť chodník  

                       osadiť zábradlie od parkoviska 

Polianska – chodník a cesta prepadnuté, uprostred chodníka trčí stĺpik, ktorý ohrozuje   

                   bezpečnosť chodcov 

schody Gerlachovská – Slavkovská, Vihorlatská - ..... 

Čárskeho garáţový dvor – realizácia nového osvetlenia 

Park duklianskych obetí – výbeh pre psov smrdí 

                                           osadiť lavičky mimo výbeh 

 

p. Bekiaris 

Mier – revitalizácia námestia 

Kisdyho – kotolňa 

Msp – častejšie hliadkovanie pešími hliadkami na území MČ 

Aktivačný pracovníci – rozdelenie rajónov  

ZŠ Tomášikova – pred školou osadiť lavičky 

Prístrešky MHD  

Na stráni – komunikáciu vybudovať 

Hlinkova 4 – 10 – vybudovať chodník za zadnými vchodmi bytového domu 

Komenského 61–71 – Hlinkova 2 – upraviť parkovanie pred obchodmi 

 

p. Filipko 

Ťahanovské riadky – Mlynský náhon oţiviť 
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Májová – rekonštrukcia komunikácie (poţiadať mesto) 

Kostolianska – vybudovať chodník pre peších pri komunikácii 

Suchodolinská – poţiadať mesto o rozšírenie komunikácie v dolnej časti pri bývalej čerpacej  

                           stanici VVS ( čerpacia stanica je na predaj) 

Na stráni – prepojenie ulíc Na stráni so Suchodolinskou (Na stráni jednosmerná ulica) 

 

P. Zimmeramnnová poţiadala o spísanie poţiadaviek bodu 8. zasadnutia Komisie rozvoja zo dňa 17.02.2015 

a preposlanie poslancom.   

 

p. Baláţ 

Na šajbe – obytný súbor Park Anička pripomienkovanie dopravného napojenia 

Gerlachovská DJ 

Cesta pod Hradovou – detské ihrisko 

Predsedníčka poďakovala prítomným za účasť a prerušila zasadnutie komisie. 

 

V Košiciach  23.02.2015 

Zapísal: Igor Vargoško 

 

Zápisnica 

 

z pokračovania 2. zasadnutia Komisie rozvoja pri MZ Košice – Sever, konanej dňa 02.03.2015 na MÚ MČ 

Košice – Sever, Festivalové námestie č. 2, v Košiciach. 

 

Prítomní: Ing. Anna Zimmermannová, Ing. Jozef Baláţ, Ing. Kosmas Bekiaris, Ing. Jozef Filipko, MVDr. 

Dagmar Kaţimírova, Anton Švajlen 

Zapisovateľ: I. Vargoško 

Ospravedlnení: doc. Ing. Peter Blišťan PhD, Erik Haľko 

Neprítomní: 

Ďalej boli prítomní: Ing. Jana Nováková, Ing. Ján Hučko, p. Boldi, Ing. Polaček 

 

Pokračovanie zasadnutia bolo zvolané na základe pozvánky s týmto programom:  
11. Programový rozpočet na rok 2015 

12. Rôzne 

13. Záver 

 

Ad. 11. 

 

 Programový rozpočet na rok 2015 

 p. Zimmermannová privítala prítomných a otvorila pokračovanie 2. zasadnutia komisie rozvoja. 

Informovala prítomných o bodoch Návrhu programového rozpočtu, ktoré sa týkajú komisie rozvoja. Po tejto 

informácii sa členovia komisie dohodli na stanovení stavebných priorít, ktoré  navrhli členovia komisie v bode 

10. Komisia prešla bod po bode návrhy členov na stavebné aktivity pre roky 2014 – 2018, členovia 

prediskutovali tieto návrhy a rozhodli, čo je v kompetencii MČ alebo mesta. Ak sa bude jednať o kompetenciu 

mesta, MČ bude konať a ţiadať mesto o stanovisko alebo riešenie daného návrhu. Následne po stanovení 

kompetencií a priorít komisia prešla Návrh programového rozpočtu po jednotlivých poloţkách, ktoré sa týkajú 

oddelenia rozvoja mestskej časti. Diskusia k rozpočtovým poloţkám sa niesla v duchu uţ priradených priorít 

a finančných moţností mestskej časti realizovať tieto priority. 

 Poslanci Komisie rozvoja sa dohodli, ţe na najbliţšom zasadaní komisie budú ţiadať Oddelenie rozvoja 

o informácie, ako sa postupuje v navrhnutých rozvojových poloţkách, ktoré navrhli poslanci v bode 10. 

 

Ad. 12. 

 

 Rôzne 

 V tomto bode p. Zimmermannová pripomenula členom komisie, ţe je potrebný podpredseda. Na túto 

funkciu navrhla p. Filipka, ktorý svojimi skúsenosťami bude veľkým prínosom pre komisiu. Protinávrh na 

podpredsedu komisie rozvoja nebol podaný.  

Predseda komisie rozvoja za podpredsedu komisie rozvoja navrhuje p. Filipka. 

Komisia hlasovala nasledovne. 

Za:5 

Proti:0 

Zdrţal sa: 1 
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 p. Zimmermannová v tomto bode pripomenula spor p. Alexiho so Slovak Telekomom, o ktorom 

informovala v prvej časti 2. zasadnutia komisie rozvoja dňa 17.02.2015 v bode 9. Z dôvodu aby sa daný spor 

urovnal navrhla uznesenie komisie rozvoja: 

Uznesenie: 

Komisia ţiada starostu, aby vyzval Regionálny úrad verejného zdravotníctva, Strabag – PFS s.r.o., na vyjadrenie, 

aké kroky podnikli na odstránenie nedostatku – hluku z klimatizačných zariadení, na ktoré sa dlhodobo sťaţuje 

obyvateľ Ing. Milan Alexy CSc. 

Komisia hlasovala nasledovne. 

Za:6 

Proti:0 

Zdrţal sa: 0 

 

Ad. 13 

 

 Záver 

 p. Zimmermannová poďakovala prítomným za účasť a ukončila 2. zasadnutie komisie rozvoja. 

 

V Košiciach 05.03.2015 

 

Zapísal: Igor Vargoško 


